
 

Cēsīs, Cēsu novadā 

SPORTA KOMISIJA 

2025.GADA 10.APRĪLIS 

PROTOKOLS NR. 2 
 

Sēde sasaukta: 10.04.2025. 

Sēdi atklāj: 10.04.2025. plkst.16:00:29 

Sēdi slēdz: 10.04.2025. plkst.16:33:53 
 

Sēdē piedalās: Juris Markovs, Ineta Krūmiņa, Toms Praulītis, Viesturs Dumpis, Marta Garā, Ēriks 
Bauers 

Piedalās pieaicinātais eksperts: Igors Pupurs, Kluba “IVI” pārstāvis 
 

Sēdi vada:   Viesturs Dumpis, Cēsu novada Centrālās administrācijas Sporta un veselības 
veicināšanas pārvaldes vadītājs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par finansējuma piešķiršanu veterānu sacensībām volejbolā. 

 2.  Par naudas balvu piešķiršanu sportistiem ziemas sporta veidos. 
 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par finansējuma piešķiršanu veterānu sacensībām volejbolā. 

2  Par naudas balvu piešķiršanu sportistiem ziemas sporta veidos. 
 

1. 
Par finansējuma piešķiršanu veterānu sacensībām volejbolā. 

Ziņo:  Ineta Krūmiņa, Sporta un veselības veicināšanas pārvaldes vecākā sporta organizatore, par 
biedrības “ACTICO” saņemto iesniegumu par finansējuma saņemšanu sporta pasākuma 
organizēšanai. 
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Izsakās Ēriks Bauers, Ineta Krūmiņa, Juris Markovs, Toms Praulītis, Viesturs Dumpis, Igors Pupurs 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ēriks Bauers, Ineta Krūmiņa, Juris Markovs, Marta Garā, Toms 
Praulītis, Viesturs Dumpis) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: 

1. Atlikt jautājuma izskatīšanu “Par finansējuma piešķiršanu veterānu sacensībām 
volejbolā”. 

2. Biedrībai “ACTICO” iesniegt Sporta komisijai precizēto ieņēmumu-izdevumu tāmi un 
precizēt sporta pasākuma norises datumu. 

 

2. 
Par naudas balvu piešķiršanu sportistiem ziemas sporta veidos. 

Ziņo:  Viesturs Dumpis, Cēsu novada Centrālās administrācijas Sporta un veselības veicināšanas 
pārvaldes vadītājs.  

 

 
Izsakās Ēriks Bauers, Ineta Krūmiņa, Juris Markovs, Marta Garā, Toms Praulītis, Viesturs Dumpis, 
Igors Pupurs 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ēriks Bauers, Ineta Krūmiņa, Juris Markovs, Marta Garā, Toms 
Praulītis, Viesturs Dumpis),  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par naudas balvu piešķiršanu 
sportistiem ziemas sporta veidos” pieņemts 

 

 

Sēdi vadīja                                              Viesturs Dumpis  

Piedalās:                                                 Ineta Krūmiņa 

                                                                  

                                                                 Toms Praulītis 

                                                                 Marta Garā 

                                                                 Juris Markovs   

                                                                 Ēriks Bauers                                                               

 

 

Protokolēja  

Sekretāre Agita Alksnīte 

Attālināti 10.04.2025.  

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


